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درخواست استاندار آذربایجان شرقی برای تسریع در اجرای طرحهای راهبردی آب، انرژی و
حملونقل در جلسه شورای اداری استان با حضور معاون اول رئیسجمهور

استاندار آذربایجان شرقی در جلسه شورای اداری استان با حضور معاون اول رئیسجمهور، بر ضرورت تسریع در اجرای

طرحهای حیاتی استان از جمله پروژه انتقال آب ارس، بازتوانی نیروگاه حرارتی تبریز، توسعه زیرساختهای حملونقل و

احداث خط ۳ متروی تبریز تأکید کرد.

بهرام سرمست با اشاره به نقش حیاتی طرح انتقال آب ارس برای تأمین پایدار آب شهرهای جلفا، مرند، شبستر و تبریز، خواستار تسریع در تکمیل این پروژه مهم شد و افزود: با

دستور مستقیم رئیس جمهور و پیگیری های معاون اول ایشان، گام های مؤثری برای رفع موانع ترک تشریفات مناقصه و تبدیل فاینانس ارزی به ریالی این طرح برداشته شده

است.

وی همچنین با اشاره به آغاز طرح بازتوانی نیروگاه حرارتی تبریز و ساخت نیروگاه سیکل ترکیبی با حضور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، خواستار اهتمام جدی وزارتخانه های

مربوطه برای تسریع در اجرای این طرح شد و گفت: اجرای این پروژه نقش مؤثری در کاهش آلایندگی هوا، صرفه جویی در مصرف آب و افزایش ۶۰۰ مگاواتی ظرفیت تولید برق

استان دارد.

سرمست در ادامه با اشاره به ضرورت توسعه زیرساخت های درمانی، خواستار حمایت دولت برای آغاز هرچه سریع تر عملیات اجرایی بیمارستان های جدید شد و تأکید کرد: این

موضوع یکی از خواسته های عمومی مردم استان است.

استاندار آذربایجان شرقی همچنین اجرای پروژه های حمل ونقل مانند آزادراه های تبریز&ndash;بازرگان و تبریز&ndash;ارومیه، کمربندی های بناب و مراغه، و توسعه مسیر ریلی

تبریز&ndash;مرند&ndash;چشمه ثریا را از مطالبات جدی استان دانست و از دولت خواست اجرای آن ها را تسریع کند.

وی با اشاره به سفر اخیر هیأت اقتصادی استان به جمهوری آذربایجان، از توافقات انجام شده برای توسعه تجارت مرزی خبر داد و گفت: احداث پایانه مرزی کلاله، پل آغبند

&ndash; کلاله و منطقه آزاد تجاری مشترک ایران و آذربایجان می تواند تحولی در دیپلماسی اقتصادی استان ایجاد کند.

استاندار آذربایجان شرقی احیای ماشین سازی تبریز را یکی از اولویت های مهم صنعتی استان دانست و با اشاره به پیگیری فعال سازی واحد ریخته گری این مجموعه، خواستار

حمایت جدی دولت در این زمینه شد.

وی همچنین با انتقاد از پیچ وخم های اداری وزارت نیرو در حوزه انرژی خورشیدی، پیشنهاد تفویض اختیار به استان ها را مطرح کرد و افزود: آذربایجان شرقی ظرفیت بالایی در

تولید انرژی پاک دارد و باید از این ظرفیت به درستی استفاده شود.

سرمست در بخش دیگری از سخنان خود، خواستار حمایت ویژه دولت از آغاز عملیات اجرایی خط ۳ مترو تبریز شد و با اشاره به وجود ۲۳۱ مدرسه ناایمن در استان، تأکید کرد: رفع

محرومیت آموزشی و برچیدن مدارس کانکسی و سنگی، از اولویت های مدیریت استان است.

وی در پایان خواستار تفویض اختیارات بیشتر به استان ها برای تسهیل فرآیندهای تولید و سرمایه گذاری شد و گفت: بسیاری از موانع تولید به دلیل تمرکز تصمیم گیری در مرکز

ایجاد شده و با تفویض اختیار، می توان این مشکلات را سریع تر حل کرد.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

https://www.ostan-as.ir/News/14523/
https://www.ostan-as.ir/News/14523/

